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Er komt geen asielzoekerscentrum in Zwolle. Dat heeft het Centraal orgaan Opvang 

Asielzoekers (COA) laten weten. Met deze brief wil ik u als inwoner van de wijken 

Wipstrik, Berkum of Veldhoek hierover informeren en bedanken voor uw inzet.  

 

Noodzaak  

De Zwolse gemeenteraad stemde op 19 april jongstleden in met de komst van een azc 

in Zwolle op de waterschapslocatie, Dr. van Thienenweg 1, voor maximaal 600 

vluchtelingen voor een periode van maximaal 15 jaar. Begin juli kondigde het COA aan 

de plannen voor azc’s opnieuw tegen het licht te houden vanwege een op dat moment 

afnemende behoefte aan opvanglocaties. Ook de plannen voor de locatie in Zwolle zijn 

bekeken en nu is definitief besloten om de plannen niet te realiseren.  Het college van 

burgemeester en wethouders is, na eerdere berichten over het niet doorgaan van azc’s 

elders in het land, maar ook dichtbij, zoals in Raalte en Enschede, niet helemaal verrast 

door het bericht van het COA.  

 

Samen 

Vanaf het moment dat uit een locatieonderzoek duidelijk werd dat de 

waterschapslocatie de meest geschikte plek is in Zwolle voor de vestiging van een azc 

hebben we samen een intensief traject doorlopen. Na de grote informatiebijeenkomst 

op 20 januari jongstleden in het IJsseldelta Center hebben we op verzoek van de 

omliggende buurten van het geplande azc 5 kleinere bijeenkomsten gehouden en 

hebben tal van persoonlijke gesprekken plaatsgevonden. Ook ontvingen wij veel mails 

van inwoners met vragen en meningen over de plannen. 

 

Het waarborgen van de veiligheid en de komst, de plek, de omvang, de maximale duur 

van het azc, het behoud van de kwaliteit van de buurten, het groengebied ten noorden 

van de locatie waren belangrijke punten van zorg. Het vraagstuk was complex en voor 

sommigen van u zelfs moeilijk bespreekbaar. Er waren felle discussies, waarbij de 

emoties soms hoog opliepen. Het met elkaar bespreken van alle onderdelen heeft 

geleid tot aanpassingen van het oorspronkelijke voorstel en ideeën voor aanpassingen 
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in de directe omgeving van het geplande opvangcentrum. Een grote meerderheid van 

de gemeenteraad heeft vervolgens ingestemd met dit  voorstel.  

 

Ook al gaan de plannen nu niet door, u heeft laten zien met respect voor elkaar het 

gesprek te blijven voeren over het vraagstuk, hoe lastig dat soms ook was. Ik heb daar 

grote waardering voor.  Bedankt! 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders 

 

 

 

Burgemeester Henk Jan Meijer 

 

 

 

 

 

 

 

 


